
Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde 
den 22/3 2023 kl. 11.30 på Adelvej 54.

Deltagere: Marianne Kruse Bro, Bettina Mandrella, Hanne Lykke 

Referent: Hanne Lykke

Fraværende: Jesper og Niels

1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde

Godkendt. 

2. Gensidig orientering Afdelingsmøde d 24/8 i Alpi Hallen. Forslag sendes 
til formanden 2 uger inden.

Der er afsat et beløb til udskiftning vedr. dobbeltskyl 
på toiletterne fremadrettet

2a. Formanden I afdelingens facebook gruppe har der været noget 
uro over et opslag mht parkering og kørsel på 
gaden. 
Formanden har fået flere henvendelser, om at der 
fortsat bliver kørt for stærkt her på strækningen. 
Dette vil der nu blive taget hånd om og der rettes 
henvendelse til Fællesbo for en løsning.

En beboer har stillet spørgsmål til, om der kan være 
uoverensstemmelse iht skift fra fordampningsmåler 
til elektronisk måling. 

Formanden har været på dirigentkursus og der er 
ros, et virkelig godt kursus der kan anbefales

2b. Bestyrelsesmedlemmerne

3. Siden sidst/opfølgning Bestyrelsen var på markvandring 22/2 sammen med
Vicevært Svend Erik og serviceinspektør Heidi fra 
Fællesbo. En god og konstuktiv vandring 

4. Indkommende 
emner/forslag fra beboerne Forslag fra beboer om at installere, koldvands 

målere i hver lejlighed. 
Hvis forslagsstiller, fortsat ønsker dette, skal  
vedkommende selv stille det, som et forslag til 
Afdelingsmøde august 2023.



Dobbeltskyl til de som ikke har. Dette sendes  videre
til vvs om muligheder og om det i det hele taget kan 
lade sig gøre.

5. Arrangementer Bestyrelsen har snakket om en tur til Rega Vest 
museet og vil undersøge om der er tilslutning til 
sådan en tur.
Det lader til, at opslaget ikke når ud til samtlige 
beboer i Facebook gruppen. Formanden undersøger
om der er fejl i gruppe indstillingen

Der er også et forslag om en tur til Tyskland for at 
gøre grænsehandlen

Samt forslag: 
Om afholdelse af Loppemarked til sommer ?

6. Kommende mødedatoer Møde 9 maj 2023 kl 18 hos Bettina

7. Eventuelt


